

COLLÈGE UNIVERSITAIRE GLENDON COLLEGE

CONSEIL DE LA FACULTÉ / FACULTY COUNCIL

Minutes of the Faculty Council meeting held on Friday, October 21, 2016 at 1:30 p.m. in the Senate Chamber, York Hall, Glendon. This meeting of Council was attended by the following members:

Procès-verbal de la séance du Conseil de la faculté, tenue le vendredi 21 octobre 2016 à 13 h 30 dans la salle du sénat, pavillon York, Glendon. Les membres suivants étaient présents :

A. Avolonto
C. Campbell
E. Coburn
B. Connell
A. Dossou-Yovo
S. Duncan
G. Ewen
F. Garon (Acting Chair)
V. Hildebrand
S. Kirschbaum
D. Ipperciel
M.-E. Lebel

E. Light
J. Michaud
S. Paradis
A. Pyée
I. Roberge
D. Savard
P. Theophanidis
A. Zamora
S. Dreher
J. McDonough Dolmaya
M. Palamarek
K. Reynolds

E. Ascencio
L. Bekirsky
D. Biedrzycki
A. Golijanin
L. Hutchins
C. Kabukulak
E. Leahy
A. Rashad
A. Sarja
V. Tetreault
M. Turner
A. Sartori

1. Chair's Remarks

The meeting began at 1:40 p.m.

2. Minutes of the previous meeting

▪ September 23, 2016

The minutes were approved.

3. Matters arising from the minutes

There were no matters arising.

4. Inquiries and Communications

There were none.

1. Remarques du président

La séance commence à 13 h 40.

2. Procès-verbal de la séance précédente

▪ 23 septembre 2016

Le procès-verbal est approuvé.

3. Questions dérivant du procès-verbal

Il n'y en a aucune.

4. Communications et questions diverses

Il n'y en a aucune.

5. Principal's and Associate Principal's (Academic) Remarks

The Principal noted the following:

- He invited members to assist in the recruitment of the TS position in Sociology. Candidates must be able to integrate indigenous cultures, approaches and perspective.
- Common lunch time for community building at Glendon – among other issues to be addressed before its implementation in 2017-2018, a survey among students will be conducted.

The Associate Principal (Academic) Principal introduced Barbara Kerr who made a presentation on "[Teaching Commons](#)" and on the two forthcoming activities namely, "Instructional Skills Workshop" and "Teaching Wheels". She invited Faculty members to contact her for any issues related to teaching and learning innovation.

6. Reports from Standing Committees

(a) CASTL

D. Savard presented the reports from CASTL, and the following submissions were **approved**.

- Changes to Degree Requirements in Communications and course update
- New course codes for FRAN courses mandatory for Specialized Honours BA and iBA in Translation, and for Accelerated BA in Translation

5. Remarques du principal et du vice-principal aux affaires académiques

The Principal note les points suivants :

- Il invite les membres à aider dans le recrutement pour poste de professeur adjoint menant à la permanence au département de sociologie. Les candidats doivent être en mesure d'intégrer les cultures, perspectives et démarches autochtones.
- Temps commun pour le déjeuner pour le renforcement communautaire à Glendon – parmi les questions à traiter avant la mise en œuvre en 2017-2018, une enquête auprès des étudiants sera effectuée.

Le vice-principal aux affaires académique présente Barbara Kerr qui donne une présentation sur les « [Teaching Commons](#) » et sur les deux activités à venir, notamment, « Instructional Skills Workshop » et « Teaching Wheels ». Elle invite les membres du corps professoral à communiquer avec elle pour toutes questions reliées à l'enseignement et à l'apprentissage.

6. Rapports des comités permanents

(a) CNAP

D. Savard présente les rapports du CNAP et les soumissions suivantes sont **approuvées**.

- Changements aux exigences du programme de communications et mise à jour des cours
- Nouveaux codes pour les cours obligatoires en français pour le BA et iBA en traduction et pour le BA accéléré en traduction

(b) Curriculum Committee

A. Pyée presented the Curriculum submissions from Canadian Studies, Communications, French Studies, Gender & Women's Studies, International Studies, Linguistics and School of Translation, and they were all **approved**.

(c) Policy, Planning and Nominations Committee

The following position on Senate was put to a vote and **approved**:

Sub-Committee on Honorary Degrees and Ceremonials: Joanna Robinson

7. New Business

There were none.

8. Adjournment

The meeting was adjourned at 14:40 p.m.

(b) Comité des programmes

A. Pyée présente les soumissions des départements des Études canadiennes, Communications, Études françaises, Études des femmes et de genre, Études internationales, Linguistique et sciences du langage, et l'École de traduction et elles toutes **approuvées**.

(c) Comité de direction, planification et mises en candidature

Le poste suivant au sénat est mis au vote et il est approuvé :

« **Sub-Committee on Honorary Degrees and Ceremonials** » : Joanna Robinson

7. Affaires nouvelles

Il n'y en a aucune.

8. Levée de la séance

La séance est levée à 14 h 40.